

## Lagoona Mall Welcomes Ramadan with the World's Largest Display of Verses from the Holy Quran

*Display to include Islamic Quotes from the Holy Kaa'aba*

[عربي](#)



**Doha, 28 July 2014:** Lagoona Mall, Qatar's most sophisticated and stylish shopping haven, has dressed up for Ramadan with the world's largest display of verses from the Holy Quran including religious quotes from the Holy Kaa'ba adorning the external front of the Mall.

This iconic display measuring 58 X 16 metres makes it the largest ever in the world in terms of size and scale. This initiative further reiterates Lagoona Mall's commitment to provide its patrons with the most unique shopping experience that blends aspects of Qatari heritage and traditions with modern elegance, with an added sense of spirituality that reflects the values of the auspicious month.

In addition to the religious display, Lagoona Mall management has decorated the building premises with simple and elegant designs that further enhance the festive and spiritual environment. The mall corridors are decorated with quotes adorning the walls of the Holy Kaa'ba "the Merciful, the Most Compassionate" (Ya Rahman Ya Rahim) embodying the spirit and values of this blessed month. On the other side of the four portraits, visitors can enlighten themselves with the prayer that Muslims recite at the time of breaking their fast. The quotes have been carefully designed incorporating the

LAGONA MALL

لاجونا مول

same font, design and colours represented at the Holy Kaa'baa to maintain authenticity of the artwork.

The lighting directed to the Verse gives it new attractive look that highlights its beauty and value, while the projections on the mall fronts present artistic visuals and effects that reflect the internal decorations and quotes.

## "لاجونا مول" يستقبل رمضان بأكبر لوحة لآية قرآنية في العالم ويتزين بشعارات جدار الكعبة



الدوحة، قطر، 28 يوليو 2014: يستقبل "لاجونا مول"، أفخم وجهات التسوق الراقية في قطر، شهر رمضان المبارك هذا العام بأكبر لوحة مطبوعة لآية قرآنية في العالم حيث تزينت واجهة المول الخارجية بالآية 185 من سورة البقرة.

وتعتبر هذه الآية الأكبر من نوعها من حيث الحجم في العالم وتأتي لتؤكد على اهتمام المركز التجاري الراقى بهذا الشهر الكريم وتميزه عن غيره ولإضفاء الطابع الإسلامي والديني على المناسبة الكريمة بما يتلاءم وروحانيات الشهر المبارك.

وتبلغ مساحة الآية 58 متراً بارتفاع 16 متر وتعتبر الأكبر من نوعها في العالم. والآية تقول:  
"شَهْرُ رَمَضَانَ الَّذِي أُنزِلَ فِيهِ الْقُرْآنُ هُدًى لِّلنَّاسِ وَبَيِّنَاتٍ مِّنَ الْهُدَىٰ وَالْفُرْقَانِ فَمَن شَهِدَ مِنْكُمُ الشَّهْرَ فَلْيَصُمْهُ وَمَن كَانَ مَرِيضًا أَوْ عَلَىٰ سَفَرٍ فَعِدَّةٌ مِّنْ أَيَّامٍ أُخَرَ يُرِيدُ اللَّهُ بِكُمُ الْيُسْرَ وَلَا يُرِيدُ بِكُمُ الْعُسْرَ وَلِتُكْمِلُوا الْعِدَّةَ وَلِتُكَبِّرُوا اللَّهَ عَلَىٰ مَا هَدَاكُم وَلَعَلَّكُمْ تَشْكُرُونَ".

إلى جانب ذلك تميز لاجونا مول بحلته الراقية والبسيطة من شعارات رمضان استقبلاً للشهر الكريم، فتزينت الممرات بلوحات رائعة تحمل شعارات جدار الكعبة "يا رحمن يا رحيم، يا حيّ يا قيوم". وعلى

الجهة المقابلة كتب شعار الإفطار الذي يردده الصائم عند إفطاره موزعة على أربع لوحات "اللهم لك صمت، وعلى رزقك أفطرت، وبك آمنت، وعليك توكلت". تعبر هذه الشعارات عن المعاني النبيلة والقيم السامية للشهر الفضيل، شهر الإحسان والمحبة والتأخي. وتتميز بأنها كتبت بنفس نوع الخط والتصميم والألوان لتلك الموجودة على جدار الكعبة لتعكس الأصالة والتميز الذي دائماً ما يحققه لاجونا مول.

وفي الخارج، تمنح الإضاءة المميزة الموجهة إلى الآية الكريمة بعداً آخر يبرز قيمتها الفكرية والجمالية، بينما تعمل الإضاءة الموجهة إلى الواجهات على تقديم لوحات بصرية ساحرة تعكس المشهد الداخلي للمول والشعارات المعلقة في الداخل مضيئة للمشهد العام رونقاً خاصاً.